

Skt. Pauls Plads Karreens Gårdlaug Bestyrelsesmøde TOR 16/11-2023 hos formanden

Repræsentation af gårdlaugets medlemmer:

- SktPaulsP13 / SktPaulsG42 Lars (formand)
- Gernersg35 / SktPaulsP1 9 Kristian
- Gernersg39 Gert (referent)
- Kronpg70 / Gernersg41 Jørgen Monberg Jensen
- Kronpg76 / Gernersg45 Signe
- Kronpg74 fraværende
- SktPaulsP15-7 fraværende

Udsendt dagsorden (hovedpunkter)

1. Valg af referent
2. Godkendelse af referat fra sidste møde
3. Juletræs arrangement 3. december
4. Hængelås-problematik
5. Nyt fra gruppen vedr. ny havelåger
6. Hjemmesiden
7. Espalier, lacykler
8. Valg af revisor
9. Afmelding af papcontainer - opdatering
10. Orientering fra "Det Grønne Udvalg"
11. Eventuelt

Referat

Emne / opgave	Beslutning
1) Valg af referent	Gert skriver referatet
2) Godkendelse af referat fra sidste møde.	Referatet blev godkendt uden anmærkninger
3) Juletræs-arrangement den 3. december	Opslag: Signe udformer opslag og udsender til gårdlaugets medlemmer. Christian printer eksemplarer til ophæng. Æbleskiver, florsukker, marmelade, kakao og engangs-krus/service indkøbes af Jørgen Glögg tilvejebringes af Gert Indkøb af træet er aftalt (Lars) og rejsningen varetages af Lars og Jørgen. Juletræskæden er i udu og var for tynd. Jørgen indkøber en ny.
4) Hængelås-problematik.	Det udgør et problem, at hængelåsen til storskraldrummet forsvinder igen og igen. Lars indkøber en lås, som kan fastgøres med wire.

Emne / opgave	Beslutning
5) Nyt fra gruppen vedr. ny havelåger	Lars fremlægger kortfattet status for grupens arbejde. Ishøj Hegn vil afgive tilbud. Man mødes om dette den 23/11. Formålet er fortsat at gruppen med udgangspunkt i de forskellige leverandørers tilbud vil samle et konkret forslag med tegninger og budget, som gårdlauget kan tage stilling til.
6) Hjemmesiden	Gert tilbyder atter at overtage driften af hjemmesiden. Vil drøfte det med Michael. Betaling for hosting vil fremadrettet bliver faktureret til gårdlauget.
7) Espalier, ladcykler	Espalieret er under aktuelt opførelse. Lars oplyser, at prisen vil være ca kr 17.000.
8) Valg af revisor	Bjarne fra Gernersgade 41 har accepteret at være revisor.
9) Afmelding af papcontainer	Jørgen: afmelding er sket.
10) Orientering fra "Det Grønne Udvalg"	Signe fortæller om de grønne initiativer. Man er ved at undersøge om vores-have skal være Vild med Vilje. Der er sat masser af blomsterløg. Man har planer om at fjerne lidt af den flisebelagte plads ved samme skur/ træ (ved legehus), og så græs i stedet. Ligeledes klippes roserne samme sted til foråret, så der skabes mere luft og plads. Der er enighed om, at pladsen ikke fungerer optimalt, som det er nu. Træet, der vokser i cykelskuret, lades stå. Gert anfører, at omtalte træ dels ødelægger skuret, dels flytter så meget på fliserne, at det begrænser skurets anvendelighed til cykelparkering. Der er enighed om, at fliserne i cykelskuret skal omlægges, og at rødder i den forbindelse fjernes.
11) Eventuelt	<ul style="list-style-type: none"> • Lars oplyser, at kommunen vil fjerne asfalten fra Skt Pauls Gade og således blotlægge brostensdækket. Lars har et tilsagn fra kommunen om, at man vil lade brostensdækket blive. • Gert påpeger, at skiltet med Emanuels parkeringstilladelse jf tidligere beslutning skal mærkes med dato for tilladelsen. Jørgen vil sætte mærkat på skiltet. • Der tilføjes et møde til bestyrelsens mødeplan: ONS 7/2-2024 • Gert (kassereren) opfordrer bestyrelsen til at lave en udgiftsplan, som kan danne grundlag for det næste budget.

Referat godkendt (via mail) 24/11-2023